
Föräldraråd 170914 
 

- Presentation av personal på plats: Maritha Karlsson (rektor), Viktoria Lundström (bitr. 
rektor), Annelie Lundstedt (fritids) och Henrik Svalinder (Lärare).  

- Närvaro föräldrar:FA,1A, 1B, 2A, 3B, 4A, 4B, 5A, 6A, 6B 
- Nuläge skolan 

- Varit inbrott på skolan både måndag 11/9 nere hos sexorna och onsdag 13/9 
uppe vid expeditionen. Onsdagens inbrott resulterade i att ett antal datorer 
har har stulits. 

- Hovshagaskolan - rekrytering 
- SSK 

- Ann Tolgén ska sluta och börja på en annan skola. Den som tackat ja 
till tjänsten har tyvärr tackat nej av personliga skäl. Tjänsten ligger åter 
ute. Mer information kommer. 

- Lärare till åk 5 
- David Gunnarsson börjar den 25 september.  

- Hovshagskolans mål 2017-2018 
- Hovshagaskolan har elever och personal som upplever trygghet och trivsel. 
- Eleverna på skolan har en positiv kunskapsutveckling, där meritvärdet höjs. 
- Hovshagaskolan har ett kontinuerligt och systematiskt elevinflytande. 

- Digitalisering på skolan 
- CB 

- 6:orna har fått ut sina Chromebooks. 
- iPAD 

- På gång att åk 4 och 5:s elever ska få IPAD 1-1. 
- Instagram 

- Ett konto har skapats som heter Hovshagaskolan_vxo. 
- IT grupp elever 

- Fyra stycken av 6:ornas elever är med i gruppen. 
- Utbildning personal 

- Åk 6:s lärare går just nu en GSE- utbildning. Det är tänkt att övrig 
personal ska genomgå utbildningen med start i oktober. 

- Rastfaddrar 
- Just nu 7 stycken. 
- Extra förstärkning på raster och de gör detta ideellt.  
- Vi behöver få fler som kan vara rastfaddrar. 

- Vad innebär det att vara rastfadder? 
- Ett reportage i SMP? 
- Ett brev ut till föräldrar och ställa frågan om elevernas mor- eller 

farföräldrar kan tänka sig att vara rastfadder. 
- Föräldraråd 

- Hur når vi ut med information?  
- Några synpunkter från föräldrarna: 
- Ta med anteckningar från föräldrarådet och att klassläraren lägger 

med informationen i veckobreven. 
- Mail är bra, men alla kanske inte läser sina mail. 



- Är även ett egenansvar att ta reda på information från föräldraråden. 
- Övrigt 

- Fråga från förälder: 6:orna upplever att man är stressad vid lunchen då 
matpersonalen plockar bort mat som man inte kan ta om. 

- Ledningen tar upp frågan med matorganisationen. 
- Vi ser över hur matsalsschemat ser ut och om man kan förändra det 

på något sätt. 
- Fråga från förälder: hur arbetar man med säkerhetsfrågor? 

- Vi har en krisgrupp på skolan. 
- Man har i ledningen fått en kortfattad information om det 

säkerhetsarbetet som Växjö kommun påbörjat.  
- Fråga från förälder: bil som cirkulerade 

- Snabb polisanmälan och snabb information ut till föräldrar. Polis har 
under en veckas tid cirkulerat kring skolan och området. Det har inte 
kommit fram något mera om bilen. 

- Fråga från förälder: uthyrning av matsal 
- Kommer inte hyras ut som det ser ut i nuläget. 
- Vi får utreda om vi har någon annan lokal som man kan hyra för 

klasskalas och liknande. 
- Frågan kom upp om åk 6:s disco kan vara i matsalen. Vi tar med oss 

frågan tillbaka och återkommer. 
- Fråga från förälder: läxhjälp 

- Kommer starta måndag v.39 och kommer vara i 3B:s utrymmen. 
- Fråga från förälder: regler för mobiltelefoner 

- Viktoria gick igenom reglerna för mobiltelefonerna. 
- Diskussion om användandet av mobiltelefonerna.  

- Vart ska man få ringa ifrån när man slutat skolan? Råder 
delade meningar om detta i föräldrarådet. 

- Elevrådet ska nästa vecka få diskutera frågan om bl.a 
mobiltelefoner. 

- Fråga från förälder: Hur lockar vi åk 4:s elever att fortsätta gå på fritids? 
- Det är något som man i ledningen och fritids funderar på. 
- Man är redan nu i planeringen av att kunna ha mer aktiviteter 

utomhus. Man inväntar svar från VÖFAB för att kunna lösa vissa 
detaljer. 

- Fritidspersonalen har börjat med att anordna rastaktiviteter för 
eleverna.  

 
 
 
 
Vid tangentbordet: Henrik Svalinder 


